

# Lucitopia Residency Program

## In the Countryside

### 2019 Application Form

#### 鹿栖驻地计划

#### 在乡村

#### 2019 申请表

We highly recommend you to apply for the Lucitopia Residency Program, and thank you very much for your patience to fill in this form.

非常感谢您对鹿栖驻地计划的关注，并期待您的申请。

Lucitopia Residency program is an ongoing program and we accept applications throughout the year. The duration of each residency program period is 2 months long. It will start from March 1st, 2019. Please make sure that your schedule is available for the application program period.

“鹿栖驻地计划”全年开放申请，一期时长为两个月。2019年驻地时间始于3月1日，请您确保预留出时间参与您所申请的驻地计划。

Please read the relevant guidelines carefully before completing the application form, and please ensure that the information you fill out is true and valid.

在填写此表格之前，请仔细阅读资料。请确保您填写的信息真实有效。

**Part 1. PERSONAL INFORMATION****个人信息**

First Name 名		Last Name 姓	
Gender 性别		Nationality 国籍	
Date of birth 出生日期		Profession 职业	
My passport was issued by 护照签发国		Second passport (if applicable)	
Education Background 教育背景			
Research Direction 研究方向			
Email 邮箱			
Website(optional) 网站 (可选)			
Phone number (with country code) 电话 (加国家代码)			
Zip 邮编			
City 城市			
Address 地址			

**Part 2. RESIDENCY EXPERIENCE****驻地经历**

<p>How did you learnt about Lucitopia Residency Program?</p> <p>如何得知我们的驻地计划?</p>	
<p>Do you have any references that we can reach out for your qualificaiton? Please provide with the name and contact information.</p> <p>若有项目相关推荐人，请填写推荐人姓名及联系方式</p>	
<p>(For international participants only)</p> <p>Have you ever been to China? Are there any artistic experiences that relevant to other projects in China?</p> <p>(限国际参与者填写)</p> <p>您是否来过中国？您是否有参与中国其他艺术项目的经验？</p>	

<p>Do you have any experiences of living in the countryside? What can you share with us?</p> <p>您是否有在乡村生活的经验？对此有什么感受或想法？</p>	
<p>Why do you want to apply for the Lucitopia Residency Program · In the countryside?</p> <p>为什么想申请“鹿栖艺术驻地计划·在乡村”？</p>	
<p>What do you think of the “Mother Nature”?</p> <p>您如何看待大自然？</p>	
<p>Could you share with us the general ideas of rural area in China that you learnt in your past?</p> <p>谈谈您所了解的中国乡村？</p>	
<p>How would the future countryside going to be in your mind?</p> <p>你认为未来的乡村会是什么样？</p>	

**Part 3. PERSONAL PRACTICE****个人实践**

CV (PDF Format, and be added to the attachment.)

个人简历（可在申请邮件中附上 PDF 格式文档）

Personal statement, and tell us the major themes and concepts within your practice (Max. 300 words).

请提供您的个人陈述，谈谈您的研究内容与实践理念（300 字以内）

Portfolio (PDF Format attached within application email, videos or any other media documents linking attached down below)

个人作品集（可在申请邮件中附上 PDF 格式文档，或提交个人作品网站、影像资料或媒体文件网络连接）

**Part 4. RESIDENCY PROPOSAL**

**驻地计划**

Please provide a concise outline of your proposed project

请简单描述下您的驻地项目计划

Form of work 作品形式

Materials 材料

Please briefly describe the ways of display, space using and budget range of your upcoming project.

请大致描述您在驻地期间项目的展示、作品实施方式和预算。

Please selected your availability period of 2019 'Lucitopia Residency Program · In the Countryside' down below

请在下列时间段内选择您于 2019 年可参与“鹿栖驻地计划·在乡村”项目的时间段

Mar.-Apr.

May.-Jun.

Jul.-Aug.

Sep.-Oct.

Nov.-Dec.

3月-4月

5月-6月

7月-8月

9月-10月

11月-12月

Residency schedule 驻地时间计划表

If you would like to add any additional information, please write it here

如有其他附加信息，请填写到以下表格

**Please send all your application materials to our email and don't be hesitate to reach out us if you have any concerns.**

请将此表格填写并完整发送至我们的邮箱，如有任何问题可随时联系我们。

**XIAMEN LUCITOPIA CULTURE CO., LTD reserves the all rights of final interpretation for the content and items herein.**

本项目最终解释权归属厦门鹿栖文化有限公司所有。

**The only official Email Address 唯一官方指定邮箱: [info@c-platform.org](mailto:info@c-platform.org)**

Website 网址: [www.lucitopia.cn](http://www.lucitopia.cn) [www.c-platform.org](http://www.c-platform.org)

Postcode 邮编 : 361008

Address 地址 : Suite 201, 47 WangHai Road, Xiamen, China

中国厦门市思明区软件园二期望海路 47 号 201